
Képviselői beszámoló 2022.

Az elmúlt év is mozgalmas volt a helyi közélet és a képviselői munka vonatkozásában 
egyaránt. A rendszeres fogadóórákon túl, számos általam indított projekt és fejlesztés 
ért célt 2022-ben. Folytatódtak a vízivárosi padok felújítási munkálati, 
kezdeményezésemre három új közösségi könyvesszekrényt telepítettünk a 
kerületben, ebből kettőt Vízivárosba. Befejeződött a Szabó Ilonka utcai kutyafuttató 
felújítása, és körbekerítése. Képviselői keretem terhére megújult a Toldy Ferenc 
Gimnázium Díszterme előtt található mozaik, ami Buda régi címerét ábrázolja. Tavaly 
év végére ugyancsak javaslatom nyomán teljes felújításon esett át a Gimnázium 
főbejárata is.

Szívügyem a különféle okosváros fejlesztések, ezen a téren is sikerült újabb 
eredményeket elérni, fizikailag is kijelölésre kerültek mikromobilitási pontjaink, ezzel is 
hozzájárulva a közterületek rendezetté tételéhez. A Toldy Ferenc és az Iskolai utcai 
óvodáinkba javaslatomra telepítettük a DIOO fejlesztő és felzárkóztató rendszerét, ami 
a nagycsoportosokat személyre szabva készíti fel az iskolára. Az okosjátékot a két 
érintett óvoda valamennyi nagycsoportosának az egész tanévben térítésmentesen 
biztosítja önkormányzatunk.

A számos fejlesztés és felújítás mellett 2022-ben a Hunyadi János út lakóival 
összefogva sikerült megálljt parancsolni az évtizedek óta fennálló 
turistabuszkáosznak. A Főváros rendelete ugyan számos hiányosságot tartalmaz és a 
kerület polgármestere is mindent megtett annak érdekében, hogy a buszok száma 
érdemben ne csökkenjen a Budai Vár védett övezetében, ennek ellenére azonban a 
jobboldali képviselőkkel sikerült kialakítani egy olyan szabályrendszert, ami kívül tartja 
a 3,65 méternél nagyobb és Euro VI-nál rosszabb motorral felszerelt buszokat a 
Hunyadi útról. Szomorú, hogy sokan még most is azon dolgoznak, hogy a nagyméretű 
dízel buszok újra felhajthassanak a Halászbástya tövébe, velük szemben a jobboldali 
képviselőkkel közösen azon tevékenykedünk, hogy alternatív megoldásokkal 
hozhassuk fel a turistákat a Várnegyedbe.

A 2023-as évet illetőleg számos új projektet szeretnék megvalósítani, egyik 
legfontosabb a Szeder lépcső környékének fejlesztése lesz, de szeretném a DIOO 
fejlesztőjátékát minél több kerületi óvodába eljuttatni és további okosváros fejlesztések 
is terítéken vannak. A Donáti játszótér terveim szerint idén egy újabb funkcióval 
bővülhet, szeretnék ugyanis egy mezítlábas ösvényt létesíteni. Megoldást kell 
találnunk arra is, hogy a hétvégi, Halászbástyán tartott techno bulik ne keserítsék 
tovább a Vízivárosiak életét.

A tőlem megszokott határozottsággal és lelkesedéssel állok minden polgár 
rendelkezésére, hiszen egy célért dolgozunk! Közösen Vízivárosért!
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